
Referat af 
ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

i 
Djurslands Rideklub 2024 

 
 

Den 18. marts 2024 blev der afholdt ordinær generalforsamling i Djurslands 
Rideklub i rytterstuen på Fuglsangvej 28, 8500 Grenaa 
 
Linette Bertelsen bød velkommen  
 
Den annoncerede dagsorden blev behandlet således: 
 
 

1. Valg af dirigent: 
 
Bestyrelsen foreslår Thomas Friis Poulsen til dirigent. Der fremkom ikke andre 
forslag, så Thomas blev herefter valgt. 
 
Thomas konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet med korrekt 
varsel ved e-mail til samtlige medlemmer samt ved opslag på hjemmesiden og 
Facebook. Generalforsamlingen blev på baggrund heraf og i henhold til vedtægter 
§8 erklæret for lovlig og beslutningsdygtig. 
 
 

2. Formandens beretning  
 
Linette Bertelsen aflagde beretning om det forløbende år i Djurslands Rideklub: 
 
Året har været præget lidt af personalerokade og manglende opstaldere. 
Bestyrelsen har arbejdet hårdt for at få DRK til at genopstå som den klub, den 
engang var.  
 
Elevskolen har sagt farvel til Johnny, Jolly og Bella.  
 
Udskiftning i personale, sagt farvel til Line i årets løb. Turbulent periode med 
unge mennesker. Heldige med Josephine Busse, fået struktur på foder, folde osv. 
Stor ros til Josephine, som med sit gåpåmod har fået indført gode ændringer.  
 
Ansat Chiara fra Sydafrika, taler engelsk. Hesteterapeut uddannet, arbejder med 
elevpony og arbejder i stalden.  
 
Lige ansat Maria, som også er staldmedarbejder og bor her sammen med Chiara.  
Vi håber, at tre faste giver et fast rul på personalefronten uden afløsere.  
 
Jane valgte at stoppe som formand i efteråret, og vi konstituerede Kim Kurell som 
formand. Kim udtræder i dag. Tak til de to for deres arbejde i DRK. 



 
Godt gang i elevskolen, og med stor tilstrømning – også på voksenhold.  
 
En stor bøn. Vi mangler en masse frivillige hjælpere især til stævner, men også i 
dagligdagen og til arbejdsdag. 
 
Nordjurs Kommune har bevilget 440 tkr. Til nyt tag i det lille ridehus. Derudover 
sponsorerer Gert Svith ny bund.  
 
Foldvandring, vi vil gerne invitere alle interesserede med. Hvordan forbedrer vi 
foldsituationen, så vi forhåbentlig kan tiltrække nye opstaldere. Kom gerne med 
input og forslag.  
 
Stævneudvalget har aflyst C stævne i april, men forsøger at finde ny dato til D 
stævne.  
 
Jagt- og Terrænudvalget har fået tilladelse af kommunen til at genoprette 
springruten i skoven.  
 
Løse heste i lille ridehal, vi laver en forsøgsordning, hvor det er tilladt at have en 
løs hest i det lille ridehus - under opsyn.  
 
Dennis spørger ind til reglerne for de løse heste, og Linette præciserer, at det 
SKAL være under opsyn. Dvs. man kan ikke bruge det som en ekstra ”foldtid” – 
og det er forsøgsordning, der tages op igen i bestyrelsen til revurdering.      
 

3. Regnskab for det forløbne år til godkendelse  
 
Regnskabet viste et underskud på 19.224 kr.   
 
Materiale til regnskab er udarbejdet af Anita Friis Heidemann, og selve 
regnskabet er udarbejdet af Mikkel Thybo Johansen. 
 
Anita gennemgik regnskabet, og regnskabet blev godkendt. 
 

4. Godkendelse af kontingent  
 
Bestyrelsen indstiller til at kontingentbetaling fortsætter med samme takst.  
Ingen havde spørgsmål hertil og forslaget godkendes hermed. 
 

5. Behandling af indkommende forslag  
 
Der er ikke kommet forslag til behandling under dette punkt. 
 
 
 
 



6. Valg af udvalgsmedlemmer  
 
Nye udvalg er valgt. 
 
Junior udvalg: Formand  –    Trine Damborg (valgt for 1 år) 

- Stine Friis Mikkelsen 
- Claudia Brandt 
- Karin Lisberg 
- Agnes Simonsen 
- Freja Friis Mikkelsen 
- Jasmin Sandgren 
- Lærke Andersen 

 
Økonomiudvalg: Formand  -    Mikkel Thybo Johansen (valgt for 2 år) 

- Anita Friis Heidemann 
- Susanne Johansen 

 
 
Sponsor udvalg: Formand  –   Anita Friis Heidemann (valgt for 1 år) 

- Linette Bertelsen 
- Lars Heidemann 
- Annette Smed Busse 

 
Velfærdsudvalg: Formand  –    Stine Mikkelsen (valgt for 2 år) 

- Mikkel Thybo 
- Birgit Rosholm 

 
Jagt og terrænudvalg: Formand  -     Anika Kjeldsen (valgt for 1 år) 

- Trine Damborg 
- Anders Bang 

 
Stævneudvalg: Formand  -     Helle Lund (valgt for 2 år) 

- Anika Kjeldsen 
- Maria Hovgesen  
- Anita Friis Heidemann 
- Thomas Friis Poulsen 
- Anika Alschner 

 
Materiale/Anlægsudvalg: Formand  –  Linette Bertelsen (valgt for 2 år) 

- Annette Smed Busse 
 

 



 
7. Valg af revisorer  
 

Thomas Friis Poulsen og Lene Skovsgaard blev genvalgt som revisorer for 
foreningen  

 
 

8. Eventuelt  
 
 
Uddeling af pokaler til klubmester: 
 
Pony dressur: Mia Bertelsen 
Hest dressur: Kirsten Hjort 
 
Pony Spring: Ina Henriksen 
Hest spring: Frederikke Busse 
 
De 4 klubmestre modtog vandrepokaler og dækkener. 
 
DRK Fidusen uddeles til Lærke A som tak for hjælpen i DRK og for altid at 
bidrage med godt humør. 
 
Opfordring til at melde stævnedatoer ud hurtigt. 
 
Der var ikke flere punkter til behandling under eventuelt. 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
Generalforsamlingen hævet. 
 
Som dirigent: 
 
 
 
 
Thomas Friis 
 
 
 
 



Herefter blev de forskellige udvalg enige om en formand – bestyrelsen består 
herefter af: 
 
Velfærdsudvalg:   Stine Friis Mikkelsen 
Økonomiudvalg:   Mikkel Thybo Johansen 
Sports- og stævneudvalg:  Helle Lund 
Junior udvalg:   Trine Damborg 
Jagt og terrænudvalg:  Anika Kjeldsen 
Materiale- og Anlægsudvalg:  Linette Bertelsen 
Støtte- og Sponsorudvalg:  Anita Friis Heidemann 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 
    
 
 
 
 


